
 

Voel skole 

Kommende møder:  22/11, 14/1, 19/2, 20/3, 25/4, 20/5, 18/6  

Dagsorden  
Skolebestyrelsesmøde d. 31. oktober. 2018. kl. 19.00-22.00 

 Aktuelt:

  

Kommentarer: 

Pkt. 1 

19.00-19.30 

Meddelelser 

 

Fra ledelsen: 

• Elevråd 

• Dialogmødet tirsdag d.23/10 

Fra formanden: 

 

Fra undervisning/fritidsdel: 

 

Øvrige meddelelser: 

 

 Elevrådet: Der er lavet planer for hvem der 

har hal mm, samt huleregler. Der er kommet 

et ønsket om nyt ”legetårn” (Aqua) Det 

arbejder HR videre med. 

Dialogmøde: Meget spændende – B&U 

udvalget var tilstede. Der var god snak og 

diskussion. Der er et opfølgende møde i 

foråret. 

UV. Motionsdag – det var en super god dag. 

Dejlig der kommer mange forældre.  

Der forberedes en skolefest – i skoletiden. 

Det bliver lidt tivoli-agtig med mange 

forlystelser/boder. 

Der forberedes skole/hjemsamt. 

SFO: Der kommer ny pædagog studerende i 

de kommende 6 måneder. 

 

Pkt. 2 

19.30-20.15 

Skolefællesskabet 

Møde med Langsø og Resenbro i Januar 

- Planlægning af mødet- 

- Udpegning af en til arbejdsgruppe 

med repræsentanter fra Langsø 

og Resenbro også. 

Skolefællesskabet mødes med stor 

sandsynlighed i januar måned. Der 

skal vælges et par repræsentanter til 

det videre arbejde. 

Der skal arbejdes videre med at 

styrke overgangen/fortællingen fra 

Voel til Langsø. Randi og Mai er 

udvalget. Ulrik vil gerne 

   



 
Ideer til andre fælles arrangementer i 

skolefællesskabet? 

- foredrag, fælles kaffe eller lign. 

inviteres/deltage når et møde bliver 

aktuelt.  

HR skal til ledermøde i 

skolefællesskabet og vil give 

beskeden videre – at vores lille 

udvalg gerne vil mødes. 

Ide’er til andre fælles arr.: der tænkes 

videre i muligheder – det kunne 

omhandle digitaldannelse. 

20.15-20.30 Kaffe, kage og fotografering 

 

Tak for det. 

Pkt. 3 

20.30-21.30 

Elever der forlader Voel skole i utide 

- afdækning af årsager 

- Hvor mange drejer det sig om de 

seneste år(Henrik)  

- Udkast til spørgeskema (Mai) 

- Diskussion: Hvad vil vi have ud af 

undersøgelsen? 

Kan skole være mere proaktive i 

forhold til skoleskifte. 

Det er en god ting, at undersøge 

hvorfor børn skifter til en anden 

skole. 

HR – det store problem er at børn 

flytter til privatskoler og fx tager 

søskende med så de er sikret en plads 

Mai fremlægger muligheden for 

spørgeskema – det kan være nemt og 

enkelt. 

Det besluttes, at der arbejdes videre 

med spørgeskema og kommunikation 

til Langsø. 

HR og UB arbejder med indhold til 

spørgeskema. 

Pkt. 4 

21.30-21.50 

Johannes Petersens skolelegat 

- Henrik 

 

Skal legatet bruges eller skal det 

nedlægges? Udsættes til næste 

møde! 



 

 
 

Legatet forsætter og det årlig beløb 

gives til elevrådet som forvalter 

pengene. 

Rene overtager ansvaret for legatet.  

HR kontakter jura afd. Vedr. ændring 

Pkt. 5 

21.50-21.55 

Evt.: 

 

Punkter til næste møde når elevrådet 

er repræsenteret. Elevrådet er med 

den første del af mødet inkl. kage. 

Sorgplan er udarbejdet og findes på 

skoleporten.  

Ramasjang kommer og filmer 1/11.  

Pkt. 6 

21.55-22.00 

Godkendelse af referat  

 


